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Choć w ostatnich tygodniach grywał mało, stał się bohaterem

zwycięskiego meczu z Genoą, który dał drużynie Giallorossich drugie

miejsce. Diego Perotti, bo o nim mowa, udzielił krótkiego wywiadu dla 

Radio Marca. 

- Tym co zaskoczyło mnie najbardziej w Juventusie jest siła defensywna. Mają

znakomitą organizacje i fenomenalnego bramkarza. Na poziomie indywidualnym

Real Madryt może mieć coś więcej od Juventusu, dlatego widzę ich w roli faworyta.

Mój styl gry jest podobny do stylu gry Bale'ea, ale Isco zasłużył na grę z uwagi na

poziom, który pokazuje. Ludzie są bardzo zadowoleni i podekscytowani Monchim.

Potrzebuje się zaaklimatyzować, jednak może spisać się bardzo dobrze w zespole.

Pracuję nad tym, aby wrócić do reprezentacji Argentyny, jeśli do tego dojdzie, ok, w

przeciwnym razie będę ją oglądał w telewizji.
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